
İmplant, Periodontoloji, Pedodonti, Endodonti, 
Protez Diş Tedavisi, Dental Radyoloji, Ağız, Diş ve 
Çene Cerrahisi, Estetik Diş Tedavileri, Ortodonti
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06 GÜZEL GÜNLER GÖRECEĞiZ

‘BiZ’ AYNIYIZ

Metin 
Yazıcı 06

Pendik ve İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
CHP Meclis Üyesi Tarık Balyalı gazetemize 
verdiği röportajda; “Yaşam kalitesinin yeni-
den yükselişe geçtiği bir dönem başlayacak. 
Ülke genelindeki değişim yerel yönetimlere 
de yansıyacak.” dedi. 

GÜLŞEN TUFAN 
CHP iLÇE BAŞKANI OLDU
İstifa eden İlçe Başkanı Doğan Çakmak, 
görevini Gülşen Tufan’a bıraktı. CHP Pendik 
İlçe Başkanı olarak göreve başlayan Gülşen 
Tufan partililere destekleri için teşekkür etti

Ünlü Türk Şairi Nazım Hikmet, 
büyük aşkı Piraye ile 31 Ocak 1935 
tarihinde Pendik Evlendirme Daire-
si'nde evlenmiş.

NAZIM HiKMET 
PiRAYE iLE 
PENDiK'TE 
EVLENDi 

NAZIM Hikmet'in Pendik Pavli Adası'nda büfe 
- kahvehane karışımı işletmesi olan Hamdi 
Alev Şamil adında yakın bir arkadaşı vardır. 
Arkadaşını ziyaret eden Nazım Hikmet, soh-
betlerden sonra çarşıdan Pendik Burnu'na 
doğru Piraye'yle el ele yürürmüş...
Yine bir Pendik ziyareti sırasında Piraye 
Nazımla evlenme kararı aldıklarını açıkladığın-
da; Hamdi Beyin eşi Emine Alev , 'Pendik 
Evlendirme Dairesi'nde bir arkadaşlarının 
çalıştığını işlemlerin daha kolay yürüyeceğini ' 
belirterek çifte Pendik'te evlenmelerini önerir. 
Bu sohbetten kısa bir süre sonra Nazım ve 
Piraye 31 Ocak 1935 tarihinde Pendik'te evle-
nirler. 

PENDİK Belediyesi Spor 
Kulübü’nden Yusuf Kulalı, 
Konya’da düzenlenen U-23 
Serbest Güreş Türkiye Şam-

piyonası’na katıldı. 61 kiloda 
mücadele eden sporcumuz 
Türkiye 2.si olarak milli takı-
ma seçilmeye hak kazandı

AKILLI şehircilik yatırımlarını 
sürdüren ve Türkiye’de LoRa 
sistemini ilk defa kullanan 
Pendik Belediyesi, Aydos 
Orman Caddesi’nin ardından 
Olimpiyat Caddesi’ne de sen-
sörler yerleştirdi. 
Çınardere Mahallesi’nde bu-
lunan caddeye kurulu sistem-
leasfalt sıcaklığı anlıkolarak 

ölçülecek. Ekipler sistem veri-
lerinde gizli buzlanma gibi riski 
gördüğünde gereken önlemleri 
alacak.
Bir diğer çalışma da Trabzon 
Caddesi’nde gerçekleştirile-
cek. Dumlupınar Mahallesi’n-
de bulunan yaklaşık 600 met-
relik caddeye de aynı sistem 
kurulacak. 

HADi GEL KÖYÜMÜZE 
GERi DÖNELiM

EKONOMİK kriz ülke genelinde olumsuz etkilerini 
sürdürüyor. 'Keyfe keder' uygulamalarla da; kabul 
edilebilir, üstesinden gelinebilir ölçülerin dışına 
çıkan hayat pahalılığı vatandaşları şaşkına çevirmiş 
durumda. 
Marketlerdeki ürün fiyatları neredeyse haftalık 
zamlanıyor. Mağazaların vitrinlerinde alışılagel-
medik  etiketler mevcut. Geçtiğimiz yıllarda 1.000 
ila 3.000 TL arasında değişen ev kiraları 5.000 ila 
10.000 TL'yi görmüş bulunuyor. Çok daha yüksek 
kiralar da söz konusu. Sitelerdeki aidatlar dahi 
eskinin kira bedelleri kadar! 
Bu kriz özellikle, başta İstanbul olmak üzere büyük-
şehirlerde yaşayan sabit gelirli, işçi, memur, emekli 

kesimini baskılıyor. 
Daha uygun şartlarda yaşamını sürdürmeyi amaç-
layan, dolayısıyla Anadolu'nun nispeten ucuz semt-
lerine göç eden insanların sayısı her geçen gün ve 
hızla artırıyor. 
Arabesk Sanatçısı Ferdi Tayfur'un 'Hadi gel kö-
yümüze geri dönelim' şarkısı gerçeğe dönüşmüş 
vaziyette. 
Bir dönem özellikle; iş bulmak, yeni ve daha iyi bir 
hayat kurmak için söz konusu olan 'köyden kente 
göç' olgusu tersine işliyor.  Mevcut ekonomik şart-
ların abartılı hale gelmesine iş bulma noktasındaki 
sıkıntılar da eklenince; olay 'Kentten köye göç'e 
evrilmiş bulunuyor. 

PENDiK CADDELERiNE  
AKILLI SENSÖR
Sistem sayesinde sürücülerin güvenliği sağlanacak

MiLLi TAKIMA GÜREŞÇi VERDiK
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“Sihirli eller
artık saçlarınızda. 
NG Kuaför açıldı”

YENİ YIL 
KAMPANYASI

%50
BÜYÜK 

İNDİRİM 

NESLİM GÜNGEN 
GÜZELLİK - BAKIM - KUAFÖR

. Bölgesel İncelme     

. Lazer Epilasyon

. Çatlak Onarımı

. Selülit Tedavisi

. G5 Masajı

. Kalıcı Eyeliner

neslimgungen.pendik

0532 377 40 67 
Doğu Mh. 23 Nisan Cd. 
Lale Blok 61/B Pendik

. Microblading

. Kirpik Lifting

. Leke Akne Bakımı

. Dudak Renklendirme

. Lenf Terapisi 

. Pop-up Popo Dikleştirme 

BAŞKAN CiN YEREL BASIN 

MENSUPLARIYLA BULUŞTU
Aydos Spor Kompleksinde düzenlenen kahvaltılı toplantıda Belediye Başkanı Ahmet Cin, gaze-
tecilerin gününü kutlarken aynı zamanda belediyenin yatırımlarını ve çalışmalarını anlattı
BASIN mensuplarının soru-
larını da yanıtlayan Başkan 
Ahmet Cin'in açıklamaları 
şöyle; 

"PENDİK'İ BİRLİKTE 
YÖNETECEĞİZ"
Her kesimle görüşerek, fikir 
alışverişlerinde bulunduklarını 
aktaran Başkan Ahmet Cin; 
"31 Mart itibariyle 4. yılımızı 
tamamlıyoruz. 2019 yılından 
beri sürekli ivme kazanan bir 
yerel yönetim konumundayız. 
Pendik'i beraber yöneteceğiz 
sözümüz vardı.  Birçok kişi 
ve kurumlarla irtibat kurarak 
talep ve şikayetlerini dinliyo-
ruz" dedi. 

"PROJELERİMİZİ GELECEĞE 
YÖNELİK PLANLIYORUZ"
Projelerimizi önümüzdeki 50 
yılı kapsayacak şekilde planlı-
yoruz. Sabiha Gökçen Hava-
limanında ikinci pistin açılışı 
ile ilgili çalışmalarımız hızla 
devam ediyor. Muhtemelen 
mayıs ayında ikinci pistimiz 
açılacak. 

"YATIRIMLARIMIZ ARTARAK 
DEVAM EDİYOR"
Başkan Cin, 4 yıllık süreçte 

tam 1,5 milyar liralık yatırım 
yaptıklarını sadece 2022 
yılında 600 milyon lira ilçeye 
yatırım gerçekleştirdikleri-
ni bu rakamında belediye 
bütçelerinin yüzde 45’ini denk 
geldiğini ifade etti.

“TAŞLIYABAYIR’A ŞUBAT 
AYINDA TEMELİ ATIYORUZ”
Taşlıbayır'da gerçekleştirilen 
kentsel dönüşümle ilgili ola-
rak Çevre ve Şehircilik Bakanı 
Murat Kurum ile görüşerek 
sürecin hızlandırılması konu-
sundataleplerini ilettiklerini 
ifade eden Başkan Ahmet 
Cin, “Taşlıbayırla ilgili belediye 
olarak ruhsatlama süreçle-
rini tamamladık. Sanıyorum 
önümüzdeki 15 gün içinde bir 
ihale süreci olacak, muhteme-
len Şubat ayı içerisinde temel 
atma işlemini gerçekleştire-
ceğiz. Bu proje tüm Türkiye’ye 
örnek olacak güzel bir proje” 
şeklinde konuştu.

"GENÇLERLE OLMAK 
HOŞUMA GİDİYOR, 
BENİ RAHATLATIYOR"
Gençlerle birlikte olmaktan 
mutluluk duyduğunu dile 
getiren Başkan Cin, "Onlarla 

birlikte olmak beni rahatlatı-
yor. Kendi duygu ve düşünce-
lerini saf ve temiz bir şekilde 
aktarıyorlar. Gençlerimiz ağır 
bir eleştiri yapsa bile zoruma 
gitmiyor. Gençlik üzerine 
çok ciddi çalışmalar yaptık.  
Kütüphaneler, spor kompleks-
leri, gezi programları, maddi 
destek, gençlik kampı, boğaz 
turları ve etütler bunlardan 
bazıları. Bizi desteklediklerini 
görmek hoşumuza gidiyor" 
dedi. 

BAŞKAN CİN MÜJDEYİ 
VERDİ: PENDİK'E ŞEHİR 
MÜZESİ GELİYOR
Hat Boyundan Sancak Köprü-
süne gelirken solda demiryol-
larına ait bir alan var. Mülki-
yeti bize geçti. Son işlemler 
yapılıyor. Bu alana şehir müze-

sini kuracağız. Projesi hazır 
durumda. Şehir Müzesi'nin taş 
yapıdan oluşan bir mimarisi 
olacak. Proje tamamlandığın-
da ziyaretçiler müzenin hem 
açık hem de kapalı alanlarını 
gezebilecek. 

"İBB 432 SOSYAL KONUTU 
TESLİM ETMİYOR"
İstanbul Büyükşehir Belediye-
si hakkında konuşan Başkan 
Cin, hazır olan 432 sosyal 
konutun vatandaşlara teslim 
edilmemesine sitem etti. Bu 
konuyla ile ilgili de çalışmalar 
yapacaklarını belirtti. 

Programın sonunda belediye 
başkanı Gazeteciler günü ile 
ilgili hazırlanan hediyeleri 
takdim etti ve toplu hatıra 
fotoğrafı çekildi.

MERKEZDE aile danış-
manlığı, bireysel danış-
manlık, test uygulaması ve 
diyetisyen hizmeti veriliyor. 
Başvurmak isteyenlerin-
Pendik’te ikamet etmesi 
ve gerekli yaş aralığında 
olması gerekiyor.
Başvurular 444 81 80 nu-
mara üzerinden alınıyor.

Hangi hizmetler var?
Bireysel danışmanlık 
hizmetinde kişinin kendini 
tanıması, duygusal zorluk-
ların üstesinden gelebil-
mesi, kararlar alabilmesi 
ve kişisel gücünü keşfede-
bilmesi gibi konularda yar-
dımcı olmayı amaçlanıyor.
Psikolojik danışmanlık 

hizmeti başvurusuna 20-60 
yaş arası bireyler başvura-
biliyor. Diyetisyen hizmetle-
rinde ise hastalıklarda tıbbi 
beslenme tedavisi, adöle-
san döneminde beslenme, 
gebelikte beslenme, em-
zikli döneminde beslenme 
ve obezitede beslenme gibi 
hizmetler veriliyor.  

AiLE DESTEK MERKEZi’NDE 
DANIŞMANLIK HiZMETi
Pendik Belediyesi Aile Destek Merkezi ile danışmanlık hizmetleri veri-
yor. Merkezde bireysel, aileler ve çiftlere yönelik destek sağlanıyor ERTUĞRULGAZİ Vezir Sokak 

ve Ahmet Yesevi Yeşilyurt 
Sokak’ta yapılan parkların 
şubat ayında tamamlanması 
planlanıyor.

Geçtiğimiz günlerce ilçedeki 
park sayısı 212’ye çıktı. Bu 
kapsamda belediye ekip-
leri, Ertuğrulgazi Mahallesi 
Vezir Sokak ve Ahmet Yesevi 
Mahallesi Yeşilyurt Sokak’ta 
çalışmalarını sürdürüyor. 

Her iki parkta da çocuk oyun, 
dinlenme, yeşil ve fitness 
alanları ile yürüyüş parkuru 
bulunurken Yeşilyurt Sokak 
Parkı’nda ise bunlara ek 
olarak Workout Spor İstas-
yonu sahası yapılacak. Vezir 
Sokak Parkı 1.280 metrekare 
ve Yeşilyurt Parkı ise 672 
metrekare alanda imal edi-
lirken parkların şubat ayında 
tamamlanarak hizmete sunul-
ması planlanıyor.

İki Yeni Park 
Belediye ekipleri Ertuğrulgazi ve Ahmet Yesevi 
Mahallelerinde iki yeni parkın yapımına başladı

PENDİK’TE bulunan 36 ma-
hallenin muhtarı Pendik Be-
lediye Başkanı Ahmet Cin ile 
Atatürk Kültür Merkezi’nde bir 

araya geldi. Nüfusu 1 milyona 
doğru ilerleyen Pendik ilçesi-
nin mahallelerdeki temsilcileri 
muhtarlar, buluşmada Pendik 

Belediye Başkan Ahmet Cin’e 
talep ve önerilerini iletme 
fırsatı buldular.

Muhtarlar Taleplerini Anlattı 
Pendik Belediye Başkanı Ahmet Cin, muhtarlar ile bir araya geldi. 
Başkan Cin muhtarların talep ve önerilerini dinleyerek not aldı

SLOVAK HEYET PENDİK’E 
HAYRAN KALDI
Başkan Ahmet Cin, Slovakya Banovce Nad 
Bebravou Belediye Başkanı Robert Gasparik 
ve heyeti Pendik’te ağırladı. Heyet, yatırımları 
yerinde incelerken hayranlıklarını dile getirdi

PENDİK Belediye Başka-
nı Ahmet Cin, Slovakya 
Banovce Nad Bebravou 
Belediye Başkanı Robert 
Gasparik,Slovakya Par-
lamento Sözcüsü Michal 
Bartek ve beraberindeki 
heyeti Pendik’te ağırladı. 
İlçede yapılan ve plan-
lanan yatırım, proje ve 
hizmetler hakkında bilgi 
veren Ahmet Cin, buluşma 
sonrasında heyete hediye 
takdiminde bulundu.

Pendik’e gelerek yatırımla-
rı inceleyen Slovak heyet, 
Ambalaj Atıkları Ayrıştırma 
Tesisi, Mehmet Akif Ersoy 
Sanat Merkezi, Pendik 
Engelsiz Yaşam Merkezi, 
Vefa Kıraathanesi, Sülün-

tepe Şehit Burhan Öner 
Spor Kompleksi gibi pek 
çok tesisi gezdi. Pendik’te 
yürütülen uygulama 
örneklerini yerinde ince-
lemek, hizmet binalarını 
öğrenmek, kardeş şehir 
ilişkilerini geliştirmek ve 
ortak projeler yürütmek 
amacıyla yapılan ziyarette 
heyet, gezdikleri tesislere 
duydukları hayranlığı dile 
getirdi. 
Yatırımları ve projeleri 
not alan Slovak heyet, bu 
alanlardaki çalışmaları 
örnek alarak sürdürecek-
lerini belirterek “Özellikle 
vatandaşların konforu ve 
refahı için yapılan çalış-
malar farkındalık sağlıyor” 
ifadelerinde bulundu.
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Destiny Marine Deluxe Hotel
Deniz manzaralı konforlu odaları, serpme kahvaltı dahil dünya mutfağının ürünlerinin servis 
edildiği Destiny Marine, misafirlerine ‘kişiselleştirilmiş hizmet’ sunarak en iyisini hedefliyor

*KİŞİSELLEŞTİRİLMİŞ HİZMET *SERPME SABAH KAHVALTISI *DÜNYA MUTFAĞI 
*ÖZEL TOPLANTILAR, *İŞ YEMEKLERİ *KONFOR ADINA ARADIĞINIZ HER ŞEY

Kordonboyu Mah. 
Ankara Cad. NO 160 
Kartal
Rezervasyon: 
0216 306 06 01 (Pbx)
GSM: 0536 643 81 59

SÜLÜNTEPE Şehit Burhan Öner Spor 
Kompleksinde düzenlenen "Taekwon-
do Anadolu Yakası Analig İl Seçmeler-
i"nde mücadele eden sporcularımız 
önemli dereceler elde etti.

250 sporcunun katıldığı karşılaşmada 
Zülal Nehir Yaman ve Tuğra İbrahim 
Çördükçü birincilik, İlyada Güven 
ve Muhammet Emin Ocak ikinci-
lik, Elif Gültekin ve Ecrin Kutluğ ise 
üçüncülüğün sahibi oldu.
Dereceye girenler Marmara Bölgesi 

çeyrek final, Batı Anadolu Bölgesi yarı 
final ve Türkiye final maçlarına katıl-
maya hak kazanmış oldu.

Başarılı sporcu milli takıma seçildi
Öte yandan bir diğer başarı ise 
güreşte elde edildi. Pendik Belediyesi 
Spor Kulübü’nden Yusuf Kulalı, Kon-
ya’da düzenlenen U-23 Serbest Güreş 
Türkiye Şampiyonası’na katıldı. 61 
kiloda mücadele eden sporcumuz Tür-
kiye 2.si olarak milli takıma seçilmeye 
hak kazandı.

Pendik Belediyesi sporcuları, tekvando ve güreşte başarılara imza 
atmaya devam ediyor. Analig Tekvando İl Seçmelerinde derece elde 
edilirken kulüp sporcularından Yusuf Kulalı ise U-23 Serbest Güreş 
Türkiye Şampiyonası’nda milli takıma seçilmeye hak kazandı

PENDİK Belediyesinin 2022 yılında 
başlattığı ‘Atık Yağını Getir Gönül Ka-
zan’ Projesi devam ediyor. Toplanan 
her atık bitkisel yağ, ihtiyaç sahibi 
vatandaşlarımıza alışveriş kartı hedi-
ye ediyor. Geçen yıl toplanan bitkisel 
yağlar karşılığında 280 ihtiyaç sahibi 
vatandaşa alışveriş kartı verildi.

1 LT atık yağ karşılığı 5 TL
“Atık Yağını Getir Gönül Kazan” Proje-
si kapsamında belediye ekipleri hane 
ve iş yerlerinde biriktirdikleri 5 lt ve 
üzeri bitkisel atık yağları adreslerin-
den toplayarak geri kazanım tesisle-
rine gönderiyor.
Proje sayesinde hem çevrenin 
korunmasına hem de ihtiyaç sahibi 
vatandaşların aile bütçesine katkı 
sağlanıyor. Atık yağ vermek isteyen 
vatandaşların Pendik Belediyesi İleti-
şim Merkezi’nin 444 81 80 numaralı 
telefonunu arayarak talepte bulun-
ması yeterli oluyor.

Atık yağlar sayesinde 
280 ihtiyaç sahibine 
alışveriş kartı verildi
Pendik Belediyesinin ‘Atık Yağını 
Getir Gönül Kazan’ Projesinde 
toplanan atık yağlar sayesinde 
geçen yıl 280 ihtiyaç sahibine 
alışveriş kartı verildi

UYGULAMANIN diğer parklarda da yay-
gınlaşacağını belirten Belediye Başkanı 
Ahmet Cin “Hepimizin üzerine düşen 
görevi var. Yağışların azalması hassasi-
yetimizi arttırmalı” dedi.
İlk etapta 3 parka kurulan sistemle 
çimlerin sulanma süreci hava şartlarına 
bağlı olarak nem sensörleri ve uzaktan 
bilgisayar aracılığıyla gerçekleştirildi.
Velibaba Rahmet Tepesi, Çamlık 
Kosovalı Şehit Adem Yaşari ve Kavak-
pınar Parklarında kurulu akıllı sulama 
sistemi sayesinde son bir yılda 10 bin 
143 ton su tasarrufu elde etti.

Akıllı sulama sistemi bir parkta çimler 
sulandığı esnada yağmur yağarsa sula-
mayı durduruyor. Ya da öğleden sonra 
yağmur yağacak ise sabah sulama ya-
pılmıyor. Böylece tonlarca su tasarrufu 
sağlanıyor. Sistem, yakın zamanda tüm 
parklarda kurulacak ve böylece hem 
su hem de ekonomik anlamda tasarruf 
yapılmış olacak.

Akıllı Sulamayla 
Tonlarca Su Tasarrufu
Pendik Belediyesi Velibaba Rah-
met Tepesi, Çamlık Kosovalı Şehit 
Adem Yaşari ve Kavakpınar Park-
larında kurulu akıllı sulama siste-
miyle geçen yıl 10 bin 143 ton su 
tasarrufu elde etti

PENDİK Belediyesinin bu ay 
başlattığı Yeditepe İstanbul 
Gezileri’nin ilki tamamlandı. 
Gezi haziran ayına kadar 
sürecek. Pendikliler “Ayasof-
ya Camii, At Meydanı ve Anıt 
Sütunlar, Sultanahmet Camii, 
Pargalı İbrahim Paşa Sarayı” 
gibi tarihi yapıları görme fırsa-
tı buldu.

Yeni kayıtlar şubat ayının ilk 
haftasında açılacak. Kayıtlar 
Pendik Belediyesinin mobil 
uygulaması üzerinden yapıla-
cak. Ayda iki defa düzenlenen 

gezilerin ilki 36-60 yaş, ikin-
cisi ise 18-35 yaş arasındaki 
vatandaşlara yönelik gerçek-
leştirilecek.

Pendik Belediyesinin gezi-
lerine katılan vatandaşlar 
ocak ayındaki Sarayburnu 
Tepesi’nin ardından diğer 
tepeler olan Çemberlitaş, 
Süleymaniye (Beyazıt), Fatih, 
Yavuz Selim, Edirnekapı ve 
Kocamustafapaşa tepelerini 
gezecekler.

YEDiTEPE 
iSTANBUL 
GEZiLERi’NiN 
iLKi YAPILDI
Geziye katılan Pendikliler, reh-
berleri İsmail Erdoğan eşliğinde 
tarihi yapıları ve eserleri gezdi

KÜLTÜR ve Turizm Bakanlığının 2018 
yılından beri Türkiye genelinde sürdürdüğü 
“Gezen Sinema” Pendik’e geldi. 
Eğitici ve eğlendiren filmlerin gösterildiği 

Gezen Sinema 
Tır’ı Pendik’te
Gezen Sinema Tır’ı Pendik’e geldi. 
5 gün boyunca okul bahçelerinde 
öğrencilere eğitici ve öğretici film-
lerin gösterildiği etkinlikten 7 bin 
344 öğrenci yararlandı

tıra, öğrenciler büyük 
ilgi gösterdi.
Pendik Belediyesi 
ve İlçe Milli Eğitim Mü-
dürlüğünün katkılarıy-
la 20 ayrı okula giden 
gezen sinema tırında 
“Rafadan Tayfa” gibi 
hem eğlenceli hem de 
eğitici filmler göste-
rildi. 
Film öncesinde öğren-
cilere Pendik Bele-
diyesince ikramlar 
sunuldu. 5 gün süren 
etkinlikte Pendik’ten 
7 bin 344 öğrenci 
yararlandı.
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Batı Mah. Erol Kaya Cad 
No: 119/A Pendik 
0216 354 13 82 - 0216 354 16 57

Pendikliler 
Bu Lezzeti

Seviyor

SABiNA'NIN BAHÇESi'NDE kahvaltı keyfi 

Misafirlerimiz Sabina’nın Bahçesi’nde 
kendilerini evlerindeymiş gibi hissediyor

Batı Mah. Erol Kaya Cad. No: 119/A Pendik  
Rezervasyon: 0537 957 21 00

Kerim Altuntaş

Hatice Erdoğan

ŞEHRiN ŞAiRLERi'NE ALKIŞ 
Pendik Sanayici ve İşadamları Derneği (PESİAD) ikinci kez Şehrin Şairleri Şiir Grubunu konuk etti. Türk 
ve dünya edebiyatından şairlerin seçkin şiirlerinin okunduğu programın finalinde müzik dinletisi yer aldı

PESİAD Başkanı Kadir Bayram Yönetmen Metin Yazıcı Sunucu Lale Engin

Mert Can Yazıcı Elif Kırnak

Betül Hifa Yıldız Aysen Eraydın

KENTiN SESi 
ELÇi'Yi KONUK ETTi 

MODERATÖRLÜĞÜNÜ 
TRT İstanbul Radyo Ses 
Sanatçısı Melda Kuyu-
cu Kılıç’ın yaptığı müzik 
eşliğinde söyleşi, Pendik 
Atatürk Kültür Merkezi’nde 
gerçekleştirildi.

Programa Pendik Kayma-
kamı Dr. Hülya Kaya, sivil 
toplum kuruluşlarının tem-
silcileri, muhtarlar, siyasi 
parti ilçe başkanları ve çok 
sayıda davetli katıldı. 
Programda sanatçı kim-
liğiyle konuk olan Hüsa-
mettin Elçi, sunucu Melda 
Kuyucu Kılıç’ın kendisine 
yönelttiği soruları cevap-
ladı.  Elçi yaşadıklarından 
aktardıklarıyla davetlileri 

hüzünlendirerek duygu 
dolu anlar yaşattı. Şarkılar 
eşliğinde okuduğu şiirlerle 
de unutamayacak bir gece 
yaşatan Elçi sık sık alkış 
alarak onurlandırıldı. 
Programa konuk sanat-
çı olarak Ayhan Aşan, 
TRT Ses Sanatçısı Nazire 
Savran, Işıl Ay, Hüsamettin 
Elçi'nin bestelediği şarkıla-
rı seslendirdiler.   
PEFHEM Türk Sanat Müziği 
Korosu sanatçıları da oku-
duğu şarkılarla etkinliğe 
renk kattılar. 

Program sonunda misa-
firlere Hüsamettin Elçi’nin 
bestelerinin yer aldığı long 
plaklar hediye edildi.

Pendik Belediyesi, PESİAD, Pendik Kent 
Konseyi ve PEFHEM‘in iş birliği ile düzenlenen 
‘Kentin Sesi‘ programının bu ayki konuğu 
Pendik’in tanınan siyasetçi ve iş insanlarından 
Hüsamettin Elçi oldu. Elçi bu programda daha 
çok sanatçı kimliğiyle ağırlandı
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ŞEHRİN ŞAİRLERİ Şiir Grubu 
10 Ocak Salı akşamı saat 
19:00’da, PESİAD  konferans 
salonunda  muhteşem bir şiir 
dinletisi verdi. Program öncesi 
PESİAD salonunda tüm ko-
nuklara ikramlarda bulunuldu. 
Sunumunu Lale Engin'in 
yaptığı programda, Türk ede-
biyatından ve dünya edebiya-
tından seçkin şairlerin şiirleri 
seslendirildi.  

Kurucu Metin Yazıcı günün 
anlam ve önemine dair konuş-
masında;  "Şehrin Şairleri Gru-
bu Türkiye'de örneği  bulun-
mayan bir oluşum. Birçok kez 
sahne aldık ve her seferinde 
de salonları doldurduk. Şiiri 
sevdirdiğimizi ve bir dinleyici 
kitlesi oluşturduğumuzu görü-
yoruz. Bunun için her arkada-
şımız özel  ve gönülden çaba 
sarf ediyor" dedi. 
Programa ilgi oldukça yoğun-
du. Katılımın fazlalılığından 
dolayı konukların bir kısmı 
dinletiyi ayakta takip ettiler. 
Konuklar  sahne alan okuyu-
cuları baştan sona pür dikkat 
ve büyük bir keyifle dinlediler 
ve coşkuyla alkışladılar. 
Organizasyonu ilçede yayın 

yapan tüm basın mensupları 
da takip etti. Etkinlik Pendikli 
TV tarafından da video çekimi 
yapılarak yayınlandı. 
Şehrin Şairlerinin performan-
sını tamamlanmasından 
sonra, genel bir değerlendir-
me konuşması yapan PESİAD 
Başkanı Kadir Bayram; "Çok 
renkli ve anlamlı bir etkinlik 
oldu. Derneğimizin ekonomi 
ile ilgili faaliyetlerinin yanı sıra 
kültür - sanat ve sosyal yaşa-
ma dokunduğu bir gösteriyi 
hep birlikte paylaşmış olduk. 
Hem şairlerimize hem de 
davetimize katılan konukları-
mıza çok teşekkür ediyorum" 
dedi. 

KEYİFLİ FİNAL 
Finalde sahne alan TSM Sa-
natçısı Pınar Dilek Yılmaz da 
okuduğu birbirinden hareketli 
parçalarla salonu coşturarak 
programa renk katan unsur-
lardan biri oldu. 
Toplu fotoğraf çekimi ile birlik-
te PESİAD yönetimi tarafından 
sahne alan okuyuculara ve  
10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü dolayısıyla basın men-
suplarına hediye takdimiyle 
etkinlik sona erdi.

ŞEHRiN ŞAiRLERi'NE ALKIŞ 
Pendik Sanayici ve İşadamları Derneği (PESİAD) ikinci kez Şehrin Şairleri Şiir Grubunu konuk etti. Türk 
ve dünya edebiyatından şairlerin seçkin şiirlerinin okunduğu programın finalinde müzik dinletisi yer aldı

PROGRAM AKIŞI
Sunum: Lale Engin 
Açılış Konuşması: Metin Yazıcı

Rabia Hatun Bayram: Cahit 
Sıtkı Tarancı / Desem ki
Yeliz Tabak: Faruk Nafiz Çam-
lıbel / Çoban Çeşmesi
Yücel Ziko: Metin Yazıcı / 
Elma Şekeri
Kerim Altuntaş: Ahmet Mu-
hip Dranas / Fahriye Abla
Mert Can Yazıcı: Ahmet Mu-
hip Dranas / Kar

Elif Kırnak: Charles Bukowski 
/ Kitlelerin Dehası (AMERİKA)
Serra Taşçı: JorgeBorges / 
An’lar (ARJANTİN)
Abdullah Topal: BorisVian / 
Kaçak (FRANSA)
Nurgül Şahin: RudyartKiplink 
/ Eğer (İNGİLTERE)

Hatice Erdoğan: BertoltBre-
cht / Okumuş Bir İşçi Soruyor 
(ALMANYA)

Betül Hifa Yıldız:  Metin Yazı-
cı / Çöplük
Aysen Eraydın: Didem Ma-
dak / Siz Aşktan N’anlarsınız?
Beyza Tanyeli (Mustafa 
Saffet Fen Lisesi Öğrencisi): 
Nazım Hikmet / Ben İçeri 
Düştüğümden Beri
Meriç Yalçınkaya (Balkanlar 
Koleji Anadolu Lisesi Öğren-
cisi: Yahya Kemal Beyatlı / 
Sessiz Gemi
Değerlendirme konuşması: 
PESİAD Başkanı Kadir 
Bayram
Pınar Dilek Yılmaz (TSM 
Sanatçısı): Müzik dinletisi

Rabia Hatun Bayram Yeliz Tabak Yücel Ziko

Serra Taşçı Abdullah Topal Nurgül Şahin

Beyza Tanyeli Meriç Yalçınkaya Pınar Dilek Yılmaz (TSM Sanatçısı)

ŞAİR HALE KÜÇÜK, 
'Haykıran Şiirler' (2018) ve 
'Gönül Yaram' (2022) adlı 
iki şiir kitabından sonra; 
üçüncü şiir kitabının da 
hazırlıklarını sürdürüyor. 
Küçük'ün ilk şiir kitabında 
59, ikinci şiir kitabında 
122 şiir yer alıyor.

Kendisini 'Yaşanmışlıkların 
Şairi' olarak nitelendiren 
Hale Küçük; "Okuduğunuz 
her mısrada gözyaşlarım 
var. Kırgınlıklarım, küskün-
lüklerim, hayallerim,  hayal 
kırıklıklarım, sessiz çığlık-
larım var. Beni ve şiirlerimi 
en çok da bu tür duyguları 
yaşayarak tecrübe etmiş 
olanlar anlar. Kendimi 
ifade ederken, çok sayıda 
insanın da incinmişliğine 
dokunduğumu düşünüyo-
rum. Dolayısıyla şiirlerimin 
teması herkesi kapsıyor, 
kapsayabilir..." diyor.

Küçük şiir yazmaya soyadı 
gibi küçük yaşlarda baş-
lamış. Daha olgun yaş-
larda 'Aşk' onu tetikleyen 
en önemli unsur olmuş. 
Sevmiş yazmış, sevilmiş 
yazmış. Ayrılıklar yaşanmış 
yine yazmış. Duygularını 
göz yaşartacak derinlikler-
den çıkarıp, okurlarının da 

gözlerini yaşartmış.  
Doğallığı ve içtenliği ile 
dikkat çeken, şiirlerine 
herkesin rahatlıkla kav-
rayabileceği sade bir dille 
ve akıcı bir üslupla hayat 
veren Küçük; bugüne ka-
dar birçok TV programında, 
şiir etkinliklerinde de yer 
almış.

Sanatçı bir ruha sahip olan 
şairimiz şiirin yanı sıra ti-
yatro ve Türk sanat müziği 
branşlarında da aktif bir 
isim. Son beş yıldır korolar-
da korist ve solist olarak 
yer almakta.

Hale Küçük'ün ilk 
kitabından 'Usta' 
isimli şiiri sizlerle 
paylaşıyoruz:
Selam usta müsait mi-
sin?/ İşin yoktur umarım/ 
Sana çok özel emanetimi 
getirdim / Sana kalbimi 
getirdim be usta / Kalbimi 
tamir edebilir misin? / Bili-
yorum çok zor / Biliyorum 
kırılan şey tamir olmaz / 
Dedim ustam bilir işini / 
Tamiri olmasa da tesellisi 
kuvvetlidir / Tek tesellim 
sensin be usta / Sana 
boşuna usta dememişler / 
Tamirim olmaz belki ama 
/ Tesellin her şeye değer.

HALE KÜÇÜK: 
BU KiTAPLARDA BENiM 
GÖZYAŞLARIM VAR!
Edebiyat dünyasında kararlı adımlarla yol alan 
Hale Küçük (1982 Zonguldak) gazetemizin 
konuğu oldu. Küçük'ü Yazı İşleri Müdürümüz 
ve Sosyal Medya Sorumlumuz aynı zamanda 
Şehrin Şairleri grubunda yer alan Metin Yazıcı 
ve Elif Kırnak karşılayıp ağırladılar

Kazan Lokantası: Doğu Mah Değerli Sok 
(Çarşı Camii karşı sokağı) No:19/A Pendik

LEZZETLER DE FİYATLAR DA HARİKA

A'dan Z'ye Türk mutfağının tüm 
seçkin sulu yemekleri self servis

HARİTA HİZMETLERİ

İNŞAAT TAAHHÜT 
HİZMETLERİ
GAYRİMENKUL 
GELİŞTİRME
KENTSEL DÖNÜŞÜM 
HİZMETLERİHarita İnşaat Taahhüt

San. ve Tic. Ltd. Şti

Doğu Mh. 23 Nisan 
Cd. No: 59 Pendik
0216 390 54 18

Süleyman PERGEL
Harita ve Kadastro 
Mühendisi
İnşaat Mühendisi

kentmuhendislik.com
info@kentmuhendislik.com



Taraftarlar her derbi ma-
çından önce, birbirlerini 
farklıymış gibi hissetseler 
de aslında aynıdırlar. Her 
iki taraf da takımının galip 
gelmesini arzu eder. Her iki 
taraf da yenilgiye üzülür. 

Sonuca göre; birazcık da 
kızdırarak birbirimiz ile eğ-
leniriz. Ama arzu etmek de, 
üzülmek de, kızmak da eğ-
lenmek de aynı ortak insani 
duygularımızdır. 
Yani, yoktur aslında birbiri-
mizden farkımız… 

Siyasi açıdan baktığımızda 
da durum aynıdır. Kimimiz 
AK Parti’yi, kimimiz CHP, 
MHP, SP, DP, DSP, HDP ya 
da başka bir siyasi partiyi 
desteklesek; özellikle seçim 
atmosferine girdiğimiz 
dönemlerde, partimizden 
olmayanları bizden farklı 

kabul edip, daha bir ayrışıyor 
olsak da; seçimler bittiğinde 
yine aynı ortak sıkıntılarla 
baş başa kalırız.
Yani yine; başka başka, farklı 
değil, aynı oluruz. 

Doğalgaz, elektrik, telefon, 
su, internet vb. faturaları 
bedelini denkleştirmenin 
telaşını yaşarız. 
Yaşamımızı devam ettirebil-
mek için gerekli olan diğer 
tüm giderlerimizi karşılaya-
bilmenin yükü altında sıkıntı 
çekeriz.

İnsan eğer zorlarsa; kendisini 
başkalarından, başkalarını 
kendinden farklı kılabilecek 
şeyler bulabilir elbet! 

Ama bu farklılıklar ancak; 
bir otomobilin, başka bir 
otomobilinden farklılığına 
benzer! Belki koltuk döşeme-

leri, lastikleri, hızı, kaportası, 
maliyeti, satış fiyatı, rengi, 
biçimi bire bir aynı değildir. 
Ama sonuçta her ikisi de 
aynı işi görür. Her ikisi de 
otomobildir! Yani aynıdır. 

Gerçekte bizler de; farklı far-
kı aksesuarlara, özelliklere 
sahip olmakla birlikte, temel 
olarak aynı şeyleriz. 

Biz erkeğiz, kadınız, çocuğuz, 
genciz, yaşlıyız. Biz acıkırız, 
korkarız, seviniriz, güleriz, eğ-
leniriz, oynarız. Biz üzülürüz, 
kederleniriz, mutlu – mutsuz 
oluruz. Aşık oluruz, acı çeke-
riz, üşürüz, titreriz, terleriz, 
hata yaparız, yalan söyleriz, 
günah işleriz, ayıp ederiz, 
sevişiriz. Biz yardım ederiz, 
yardım alırız, umutlanırız, 
karamsarlığa kapılırız, türkü 
- şarkı söyleriz, şiir okuruz, 
uyuruz, gezeriz. Biz doğarız, 

büyürüz, hastalanırız, ölürüz.
Birbirimize hiç benzeme-
diğimizi, taban tabana zıt 
olduğumuzu haykırdığımız; 
en derin, en yüksek, en uzak 
noktalarımızı işaret ederek 
farklı olduğumuzu düşündü-
ğümüz zamanlarda dahi; sarf 
edebileceğimiz kelimelerin 
sayısı; insan olduğumuzu 
hatırladığımızda teke düşer: 
Aynıyız! 

1985 yılında Dıscovery uzay 
gemisi ile misafir olarak 
uzaya çıkan Suudi Arabistan-
lı Prens Sultan Bin Selman El 
Suud, Dünya’ya döndükten 
sonra yaşadıklarını şöyle 
aktarır: “İlk gün herkes kendi 
ülkesini işaret etmeye çalışı-
yordu. 4. günden sonra diğer 
kıtaları göstermeye başladık. 
5. gün sadece bir Dünya’nın 
olduğunu, insan olduğumu-
zu, aynı olduğumuzu anla-

mıştık…

”Bu noktada şöyle bir soru, 
final sorusu olabilir: Önce 
insan olduğumuzu, aynı 
olduğumuzu söyleyebilmek, 
bu gerçeği kavrayıp kabul 
edebilmek için, hepimizin 
ayrı ayrı bir uzay yolculuğu 
yapmasına gerek var mı? 

Söyleyeceklerimi bitirdim. 
Ama bu yazıyı, sonuna bir şiir 
iliştirmeden asla bitirmem. 
Size, ünlü şairlerimiz Fazıl 
Hüsnü Dağlarca’nın 
‘Dünyaca’ isimli şiiri 
ile gülümsüyorum… 

Burda, Hindistan’da, 
Afrika’da / Her şey 
birbirine benzemek-
tedir./ Burda, Hindis-
tan’da, Afrika’da / 
Buğdaya karşı sevgi 
aynı / Ölüm önünde 

düşünce bir. / Nece konu-
şursa konuşsun / Anlaşılır 
gözlerinden dediği / Nece 
konuşursa konuşsun / Be-
nim duyduğum rüzgarlardır 
dinlediği / Biz insanlar ayrı 
ayrı kalmışız. / Bölmüş saa-
detimizi çizgisi yurtların / Biz 
insanlar ayrı ayrı kalmışız. / 
Gökte kuşların kardeşliği / 
Yerde kurtların…

www. sistemgoz.com

Batı Mah. Vişne Sok. No: 9 
Pendik / İST

0216 354 96 96 
Devlet memurları ve 
özel sigortalılarla 
anlaşmamız vardır
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‘BiZ’ AYNIYIZ METiN YAZICI

CHP Pendik İlçe Başkanlığı’nın ilk kadın ilçe 
başkanı olan Gülşen Tufan, görevi Doğan Çak-
mak’tan devraldı.
Partililerin katılım sağladığı devir teslim töreni 
CHP Pendik İlçe Başkanlığı binasında gerçek-
leşti. Törene basın mensupları da katılım sağ-
ladı. Devir teslim ile ilgili CHP Pendik İlçe Baş-
kanlığı’ndan yapılan açıklamada; “CHP Pendik 
İlçe Başkanlığı görev devir teslim törenimiz ve 
görevi devraldığımız değerli Başkanımız Doğan 
Çakmak’ın 1.Bölge Milletvekilliği Aday Adayı 
açıklaması ilçe merkezimizde gerçekleşti.

Yeni seçilen kıymetli Başkanımız Gülşen Tufan 

ve İlçe Yönetimi, Kadın Kolumuz, Gençlik Kolu-
muz ve Pendik örgütümüzle dayanışmayı büyü-
terek iktidara olan tam inancımızla çalışmaya 
devam ediyoruz. Her iki başkanımızın da yolu 
açık olsun.” sözleri yer aldı.

GÜLŞEN TUFAN 
CHP PENDiK iLÇE 
BAŞKANI OLDU
İstifa eden İlçe Başkanı Doğan 
Çakmak, görevini Gülşen Tu-
fan’a bıraktı. CHP Pendik İlçe 
Başkanı olarak göreve başla-
yan Gülşen Tufan partililere 
destekleri için teşekkür etti.

PENDİK Kaymakamlığı Halk 
Eğitim Merkezi Türk Sanat 
Müziği Korosu “Şarkılar 
Bizi Söyler Biz de Şarkıları 
Söyleriz” başlığı altında, 12 
Ocak Perşembe akşamı saat 
19.30’da Yunus Emre Kültür 
Merkezi’nde bir konser ger-
çekleştirdi.

Koro Şefliğini Sanatçı Pınar 
Dilek Yılmaz’ın, sunuculuğunu 

Nurdan Sezer’in yaptığı konse-
re ilgi yoğun oldu.
Koro halinde performans ser-
gileyen halk eğitim merkezi 
solistleri her şarkıdan sonra 
ve hatta şarkı aralarında daki-
kalarca alkışlandılar.

Şarkıların düzenlemeleri, çok 
sesliliği ve nüansları sergile-
nen performansın niteliğini 
üst düzeye çıkaran unsurlar 

olarak dikkat çekti.
Programa katılan Kaymakam 
Dr. Hülya Kaya da koro üye-
lerini teker teker tebrik etti. 
Pendik Halk Eğitim Müdürü 
Turan Genç de koro üyeleri-
ne ve Koro Şefi Pınar Dilek 
Yılmaz’a başarılı performans-
larından dolayı teşekkür etti.
Etkinlik ile ilgili bir değerlen-
dirme yapan Koro Şefi Pınar 
Dilek Yılmaz; “Konuklarımıza 

iyi bir program hazırlamak 
için ekip olarak çok çalıştık.  
Bunun karşılığını da yürekten 
alkışlarla almak bizi mutlu 
etti. Kaymakamımız Sayın Dr. 
Hülya Kaya’nın da özel ilgisi 
bizi onurlandırdı. Ekip olarak 
güzel işlerin altına imza atma-
ya devam edeceğiz.” dedi.

HEM SÖYLEDiLER HEM SÖYLETTiLER
Halk Eğitim Merkezi Türk Sanat Müziği Korosu’nun konseri, sahnede performans sergileyen 
sanatçılara salondaki seyirciler de sık sık eşlik etti. Bu konser sahne ile salonun kaynaştığı 
özel bir program olarak hafızalarda yer etti

BAŞKANLIĞINI Erdinç Ye-
nigül'ün ve Başkan Yardım-
cılığını Gülümser Runa'nın 
yaptığı Pendik Kültür Sanat 
ve Eğitim Derneği (PEK-
SEM) Türk Sanat Müziği 
Korosu Yunus Emre Kültür 
Merkezi'nde yeni yılın ilk 
konserini verdi. Sunumunu 
Gonca Enginler'in  yaptığı 

programda, Şef İlter Burak 
Kalay yönetimindeki koro, 
salonu dolduran sanatse-
verlere muhteşem bir per-
formans sergiledi. PEKSEM 
Derneğinde yetişen İrem 
Şamlı da konuk sanatçı 
olarak, Koro Şefi ve Hocası 
İlter Burak Kalay ile bir 
düet yaptı. 

PEKSEM’DEN YENi YIL KONSERi

BAŞKANLIĞINI Vefa Can-
bolat'ın yaptığı PEKSAD 
THM Korosu'nun 'Ustalarla 
Söyleşi' etkinliğinin konuğu 
Nefesli Sazlar Üstadı Neca-
ti Karakuş oldu. 
Yoğun ilgi gösterilen etkin-
liğin moderatörlüğünü Nu-
rettin Karakuş yaptı. Üstat 
Necati Karakuş üç bölüm 
halindeki sunumunun ilk 
bölümünde kişisel tanıtımı-

nı, ikinci bölümünde sanat 
hayatını anlatırken son 
bölümde de kısa bir dinleti 
gerçekleştirdi. Son derece 
keyifli geçen etkinlikte 
katılımcılar merak ettik-
leri soruları da Karakuş'a 
yönelttiler.Program toplu 
fotoğraf çekimi ile birlikte 
koro üyelerinin hazırladığı 
ikramlar ve şarkılı türkülü 
eğlence faslıyla sona erdi.  

PEKSAD KARAKUŞ’U KONUK ETTi
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TARIK BALYALI özellikle son 
dönemde siyaseten yıldızı 
parlayan bir isim. 
‘Yıldızı Parlamak’ ifadesini 
iltifat olarak kullanmadı-
ğımızı özellikle belirtmek 
isteriz. Rahmetli Babası Ergün 
Balyalı’nın izinden yürüyen 
ve ondan aldığı terbiyeyi tüm 
siyasi yaşamına yansıtan Tarık 
Balyalı; düzeyli üslubu, kıvrak 
zekası, hatipliği ve ele aldığı 
konuları derinlemesine etüt 
ederek gündemi belirleyebil-
mesi ile bu ifadeyi layıkı ile 
hak ediyor.

Siyasete CHP Pendik Gençlik 
Kollarında başlayan ve bu 
makamda bir dönem başkan-
lık yapan Balyalı, üç dönem-
dir Pendik Belediyesi ve iki 
dönemdir de İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi meclis üyesi 
olarak görev yapıyor.
Büyükşehir belediyesi CHP 
grup sözcüsü de olan Balya-
lı’ya gündemle ilgili olarak 
sorular yönelttik.
İşte o sorular ve karşılıkları…

İstanbul Büyükşehir ve 
Pendik Belediyesi Meclisi 
trafiğiniz hakkında bilgi 
verir misiniz?  Bu bağlamda 
Pendik'ten Büyükşehir’e ya 
da Büyükşehirden Pendik'e 
yansıttığınız şeyler oluyor 
mu? 

Siyaseten oldukça yoğun 
bir dönem geçiriyorum. Her 
ay iki kez Pendik Belediye 
Meclisi ve yine ayda 6 kez de 
Büyükşehir Belediyesi meclis 
toplantılarına katılıyorum. Her 
iki mecliste de ilçe ve şehir ile 
ilgili çok sayıda konuyu takip 
ediyorum. Büyükşehir Beledi-
yesinde grup sözcüsü olmam 
dolayısı ile sorumluluğum bir 
kat daha artmış bulunuyor.
Bu çerçevede;Pendik’te olup 
bitenleri Büyükşehir’e, Büyük-
şehirdeki gelişmeleri de Pen-
dik’e yansıtmaya çalışıyorum. 

Her günüm vatandaşlardan 
gelen istek ve şikâyetleri 
derleyerek çözüm üretmek, 
ilçeye ve şehre değer katacak 
projelere destek vermek nok-
tasında yoğun geçiyor.
İhtiyaç duyulduğunda Pendik 
Belediyesinin Büyükşehir 
Belediyesinden taleplerine 
de aracılık ediyor, yardımcı 

oluyorum. 
Pendik sahildeki yer altı 
otoparkının tamamlanarak 
hizmete girmesi, Çamlık 
Spor Tesislerinin bir kısmının 
Pendikspor’a saha yapılması, 
Göçbeyli’de  25 yıldır ihmal 
edilmiş olan alt yapının ye-
nilenmesi – köprünün yapıl-
ması, Kavakpınar Altgeçidi, 
Pendik – Tuzla Metro Hattı , 
Çınardere– Kavakpınar Gece-
kondu İmar Planları, Velibaba 
Eğitim Merkezi, Kreşler, Kü-
tüphaneler, Pendik Lisesi’nin 
artık tamamen yıpranmış 
olan ve ciddi maliyet gerek-
tiren dış cephe düzenlemesi 
ve çok sayıda okulumuzun 
ihtiyaçlarının karşılanması bu 
dönemde gerçekleştirilen ve 
bizzat rol oynadığım çalışma-
lar. 

Büyükşehir Belediyesi olarak 
Pendik’te birçok yatırımı daha 
planlamış bulunuyoruz. Yakın 
zaman içinde Fevzi Çakmak 
ve Esenler mahallelerinde ih-
tiyaca binaen iki camii inşaatı 
gerçekleştireceğiz.
Sanayi Mahallesi’nin imar 
planları açısından dönüşümü-
nü sağlayacağız. Sahildeki 
Tahsin Arcan Parkı’nı yeni 
baştan yapacağız.
Trafiğin rahatlatılmasına yö-
nelik olarak Gülistan Resto-
ran’ın yanından Tuzla yönüne 
geçişi sağlayacak alternatif 
bir yol oluşturduk. 

Büyükşehir Belediyesi olarak 
birkaç ay içerisinde Erol Kaya 
Caddesi’nin Morburger ve Ga-
ranti Bankası arasında kalan 
bölümünü trafiğe kapatıp, 
yayalaştıracağız. Yürüyüş ve 
yaşam alanları oluşturma 

noktasındaki çalışmalarımız 
sürecek.
Sapanbağları Mahallesinde 
Yenipazar Caddesinin trafiğe 
kapatılarak bölge halkının ya-
şamına uygun olacak şekilde 
yayalaştırılması ve 'Kültür So-
kağı' inşa edilmesi önerimiz 
Pendik Belediyesi tarafından 
kabul edilmedi. 
Bu dönem Büyükşehir Beledi-
yesinden Pendik Belediyesine 
hizmet taşınması noktasında 
pozitif katkılarımız oldu ve 
bunlar devam edecek…

Son dönemlerde Pendik Be-
lediye Meclisinde de  aktif 
bir rol üstlendiniz. Belediye 
Başkanı Ahmet Cin ile de 
'sert' diye nitelendirebi-
leceğimiz tartışmalarınız 
oldu. Ters düştüğünüz neler 
var? 

Benim Sayın Ahmet Cin ile 
kişisel bir problemim yok, ola-
mazda. Fakat Pendik Belediye 
başkanımızın yönetim anla-
yışını eleştirebilirim. Belediye 
başkanları seçimden sonra 
parti rozetlerini sembolik ola-
rak çıkarırlar, çıkarmalılar da. 
Sayın Cin bunu yapamadığı 
gibi, siyasi bir tutum sergile-
yerek gerginliğe yol açmayı 
tercih ediyor.
İlçede yaşayan 750 bin kişinin 
topyekun menfaatlerini koru-
mak – kollamak - tesis etmek 
adına Büyükşehir Belediyesi 
ile uyum içinde çalışması 
gerekirken, yersiz polemiklere 
yöneliyor. Bu da ilçemize ge-
lebilecek yatırımları engelliyor 
ya da geciktiriyor. 
Pendik Belediyesinin 2019 
seçimlerinde, Büyükşehir Be-
lediyesi ile koordineli birçok 

vaadi mevcuttu. Sayın Cin bu 
vaatlerin gerçekleştirilmesine 
yönelik hiç bir adım atmadı. 
Sayın İmamoğlu birçok kez 
ilçemize gelmiş olmasına 
rağmen, Pendik Belediye 
başkanı olarak Sayın Ahmet 
Cin bir kez bile kendisine eşlik 
etmedi. Yanında bulunmaya-
rak olumsuz bir tavır sergiledi. 
Kendisini bu konuda defaten 
uyarmış olmamız da ne yazık 
ki netice vermedi.
Pendik’in ihtiyacı olan şey 
kavga, polemik, çekişme, si-
yaseten sataşmalar değil; ilçe-
nin yaşam kalitesini artıracak 
hizmetlerin gerçekleşmesine 
katkı sağlayacak bir anlayışın 
var olmasıdır…

AK Parti kanadından, 
Ekrem İmamoğlu'nun 
seçim öncesi Pendik ile 
ilgili projelerinin hiçbirini 
gerçekleştirmediği ve hatta 
rutin bir takım hizmetlerde 
de eksik kaldığı yönünde 
eleştiriler var. Bu konuda 
siz ne diyorsunuz?

Tüm bu söylemler içi boş 
safsatalardan ibaret. Pen-
dik’e yönelik olarak gerçek-
leştirilen hizmetlerin sadece 
bazılarından, ilk sorunuza 
cevap verirken bahsetmiştim. 
Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan yol yapımı , kanal, dere 
ıslahı, park, bahçe, kütüphane 
vb. rutin hizmetlerin tamamı 
eksiksiz yerine getirilmekte.
Büyükşehir Belediyesinin 
ukdesindeki İSKİ’nin, geçirdi-
ğimiz bu dönem içinde Pendik 
ilçesine 3 milyarlık yatırım 
yaptığını da belirtirsek; 
rakamlarla gerçeğin farklı 
olduğunu göstermiş oluruz. 

Yine bu dönemde, geçmiş 
dönemde başlatılan fakat 
durdurulan Pendik – Tuzla 
Metro Hattı, Pendik Beledi-
yesi ve iktidarın tüm engelle-
melerine rağmen 2024 yılının 
sonuna kadar tamamlanması 
planlanan dev bir yatırım 
olarak gözler önünde…

Biraz da ülke gündem-
ine değinelim. Cumhur 
İttifakı kanadında, Millet 
İttifakı oluşumuna yöne-
lik; ‘uyumsuz – menfaat 
hesaplarının yapıldığı – ve 
hatta bu oluşumun dış 
güçlerin güdümünde old-
uğu’  yönünde eleştiriler 
mevcut. Bu konu da neler 
söylersiniz?

Öncelikle şunu belirteyim: 
Mevcut iktidar gerçek gün-
demi konuşmaya cesaret 
edemediği –işine gelmediği 
için her fırsatta gündemi sap-
tırmaya, değiştirmeye yoğun 
çaba sarf ediyor. Türkiye’nin 
gerçek gündemi; ekonomide-
ki önü alınamaz kötü gidişat, 
enflasyon, Türk lirasının de-
ğer kaybetmesi, yoksullaşma, 
yolsuzluk, göçmen sorunu, 
eğitim, yargı bağımsızlığı, ‘tek 
adam’ anlayışıdır.
Millet ittifakı, tek adam 
anlayışının batırmak üzere 
olduğu bu gemiyi tekrar yüzer 
hale getirebilmek için kararlı 
ve son derece uyumlu bir yapı 
oluşturmuş bulunuyor. 
Daha demokratik, hukukun 
ve çağdaş değerlerin hakim 
olduğu, yaşam kalitesinin 
artırılarak vatandaşın nefes 
alabileceği bir yapının tesisi 
için bütünleşmiş durumdayız. 
Altılı Masa Türkiye’nin mo-
zaiğini temsil ediyor. Herkesi 
kapsayan ve herkese yansıya-
cak işler başaracağız. 

Nasıl bir seçim sonucu ön 
görüyorsunuz? 

Bu seçimi Millet İttifakı ka-
zanacak. Fark atarak kaza-
nacak. Bu kadar başarısız bir  
iktidarın seçim kazanabilmesi 
artık mümkün değil. 
Millet İttifakı, halkımızın 
demokrasiye ve daha iyi 
yaşam şartlarına özleminin 
bir yansıması olarak iktidara 
getirilecek. 

Tekrar yerel gündeme 
gelecek olursak: Malu-
munuz Cumhurbaşkanlığı 
seçiminden sonra belediye 
seçimleri yapılacak. Bu 
seçimlerde Pendik için 
nasıl bir sonuç ön görüyor-
sunuz? Adınız geçtiği için 
soruyoruz. Siz aday olmayı 
düşünüyor musunuz?

Kişisel olarak partimin verdiği 
her görevi üstlenirim. Gerek 
iki dönem Pendik Belediyesi, 
gerek üç dönem İstanbul 

Büyükşehir Belediyesi Meclis 
Üyesi, aynı zamanda altı yıldır 
Büyükşehir CHP grup sözcüsü 
olarak belediye yönetiminde 
yoğun tecrübeler kazanmış 
bulunuyorum.
Doğma büyüme Pendikli biri 
olarak böyle bir sorumluluk-
tan şeref duyarım… Ancak 
bizde görev alınmaz, görev 
verilir. Siyasi terbiyemiz de bu 
yöndedir. Bu nedenle partim 
bana nerede görev verirse 
orada o görevi yerine getiri-
rim. Karar partime aittir. 

İYİ Parti Pendik İlçe 
Başkanı Süleyman Turan 
verdiği bir röportajda “Pen-
dik Belediye seçimlerinde 
başkan adayı İYİ Parti’den 
olmalı. Çünkü ilçemiz %70 
oranında muhafazakâr bir 
seçmene sahip. Zaten sol 
bu yüzden uzun süredir 
seçim kazanamıyor” şek-
linde bir söylemde bulun-
du. Bu söylemi nasıl değer-
lendiriyorsunuz?

İYİ Parti ittifak ortağımı.  İlçe 
Başkanı Süleyman Turan da 
gayet başarılı bir arkadaşımız. 
Ancak şunu görmek gerekir: 
AKP 25 yıldır iktidar oldu-
ğu İstanbul’u, Sayın Ekrem 
İmamoğlu’nun aday olması 
sonucunda kaybetti. Yani 
durum artık eskisi gibi değil. 
Tablo değişti. Değişmeye de 
devam edecek. İyi bir aday 
gösterdiğinizde ‘kazanılamaz’ 
denilen yerlerde bile kazanıla-
bildiği ortaya çıktı!
Üstelik Pendik geçmişte de 
solun seçim kazandığı bir ilçe. 
Sayın Burhan Köseoğlu bu il-
çeyi 5 yıl belediye başkanı ola-
rak yönetti. Ondan öncesinde 
de Pendik yine solun sürekli 
seçim kazandığı bir ilçeydi. 
Yine kazanırız ve kazanacağız. 
Önümüzdeki yerel seçimlerde 
Pendik Belediye Başkanlığını 
kesinlikle Millet İttifakının 
desteklediği CHP’li bir aday 
kazanacaktır.

GÜZEL GÜNLER GÖRECEĞiZ
Pendik ve İstanbul Büyükşehir Belediyesi CHP Meclis Üyesi Tarık Balyalı: “Türkiye önümüzdeki 
seçimlerde tek adam rejiminden kurtulacak. Sonrasında sosyal devlet ve demokratik yönetim 
anlayışı sayesinde dibe vurmuş ekonomi toparlanacak. Yaşam kalitesinin yeniden yükselişe 
geçtiği bir dönem başlayacak. Ülke genelindeki değişim yerel yönetimlere de yansıyacak.” 

“Büyükşehir 
Belediyesi olarak 
birkaç ay 
içerisinde Erol 
Kaya Caddesi’nin 
Morburger ve 
Garanti Bankası 
arasında kalan 
bölümünü trafiğe 
kapatıp, 
yayalaştıracağız.”

röportaj

metin 
yazı

cı

Günün protokol konuğu ve 
konuşmacısı Saadet Partisi 
Genel Başkan Yardımcısı Birol 
Aydın oldu. 
Etkinliğin açılış konuşmasını 
yapan Saadet Partisi Pendik 
İlçe Başkanı Yasin Kadıoğlu;" 
Türkiye olağanüstü bir dö-
nemden geçmekte. Önümüz-
deki seçimler ülkemiz için 
her zamankinden çok daha 
önemli. Biz Saadet Partisi 
olarak vatandaşlarımızın 
yüzünü güldürecek günlerin 

başlatılması için altılı masada 
bulunuyoruz. Türkiye'nin tek 
adam yönetiminden, kokuş-
muş ilişkilerden kurtulup 
tekrar fabrika ayarlarına geri 
dönmesi gerekiyor" dedi. 
Kadıoğlu'nun konuşmasından 
sonra söz verilen Saadet Par-
tisi Genel Başkan Yardımcısı 
Birol Aydın da; ekonomi, dış 
politika, hukuk, eğitim ve ah-
lakî konulara dikkat çeken bir 
konuşma yaptı. Ardından sivil 
toplum örgütü temsilcileri ve 

basın mensuplarının sorularını 
cevapladı. SAADET PARTiSi STK 

TEMSiLCiLERiYLE 
BiR ARAYA GELDi 
SAADET Partisi Pendik İlçe 
Başkanlığı 28 Ocak 2023 Cu-
martesi günü 'Pendik Kanaat 
Önderleri Buluşması' organize 
etti. Buluşmaya sivil toplum 
kuruluşlarının temsilcileri, 
partililer ve basın mensupları 
katılım sağladı. 
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Serpme sabah 
kahvaltısı 
çorbalar 
tost çeşitleri 
burger çeşitleri 
salata çeşitleri 
tatlılar
dünya mutfağı 
ve yöresel 
yemekler...Lezzetlerin Okulunu Açtık Notunu Siz Verin...

BASININ yoğun ilgi gösterdiği 
toplantıya; AHİSİAD Genel 
Başkanı İbrahim Çam, AHİ-
SİAD Başkan Vekili  Halil Hız, 
AHİSİAD Bilim Kurulu Başkanı 
Ahmet Kala, AHİSİAD Bilim 
Kurulu Üyeleri Cevat Uyanık, 
Refik Tartar, AHİSİAD Yöne-
tim Kurulu üyeleri Muzaffer 
Karatay, Nuri Beşinci , Murat 

Öztürk, Alper Çelik, Halim 
Korkut, Ender Emir, Sefa Ma-
taracı, Burak Coşkun, Ahmet 
Meto, Ahmet Yanık, Fatih 
Yılmaz ve Umur Sangi katılım 
sağladılar. 

Dernek Başkanı İbrahim Çam 
yaptığı değerlendirmede; 
"AHİSİAD kuruluşundan bu 

yana geçen 9 yılda birçok 
değerli projenin altına imza 
attı. Türkiye'nin yüz yılında 
ülkemizin ihtiyaç duyduğu her 
alanda ve özellikle meslek 
insanını yetiştirme ve eğitme, 
müteşebbis hale getirme 
noktasında geliştirdiğimiz 
projeleri hayata geçiriyoruz. 
Bu anlamda meslek lise-

lerinin yaygınlaşmasını ve 
verimli hale getirilmesini 
destekliyoruz. Bu noktada 
anaokulundan başlamak 
üzere bir program geliştir-
miş durumdayız. İlçemizde 
sıfırdan kurduğumuz  16 tane 
temalı anaokulu örnek teşkil 
etmektedir. 
Meslek liselerinde yetişen Ahi 
adayı ara elemanlar gerçekte 
ana eleman olarak ülkenin 
kalkınmasında rol oynayacak-
lardır" sözlerine yer verdi. 

Toplantı sonunda AHİSİAD 
Bilim Kurulu Başkanlığını da 
yapan İ.Ü. İktisat Tarihi Ana 
Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. 
Ahmet Kala tarafından kale-
me alınan ve Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın tak-
diminin de yer aldığı 'SANAYİ 
DEVRİMİNİN ÜÇ EVRESİ Yeni 
Dünya – Yeni Türkiye – Yeni 
İktisat' adlı eser davetlilere 
imzalanarak hediye edildi. 

AHİSİAD Genel Başkanı İbra-
him Çam’a projelerini sunan 
öğrencilerin, prototip elektrikli 
araç sponsoru AHİSİAD oldu.

30 Nisan - 6 Mayıs tarihleri 
arasında İstanbul'da gerçek-
leştirilecek TEKNOFEST 2023 
Teknoloji Yarışmasına;Pendik 
Borsa İstanbul Metal Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi 10. 
Sınıf Elektrikli Araçlar bölü-

mü öğrencileri “FARADAY 
Teknofest Takımı” ile katılım 
sağlayacak.

AHİSİAD Genel Başkanı 
İbrahim Çam konuşmasında; 
“Genç kardeşlerimizin kalp-
lerinde olan milli şuuru her 
daim yükseltmek, inovatif 
bakış açılarını genişletmek ve 
sahip oldukları azmin sürekli-
liğini sağlayabilmek adına her 

daim meslek liseli gençleri-
mizin yanında olduk, olmaya 
devam edeceğiz. Takımımızın 
ihtiyaç duyduğu tüm alan-
larda onlara destek olacak, 
moral ve motivasyonlarını en 
üst seviyede tutacak, Ağabey-
leri, ustaları olarak tecrübe 
paylaşımında bulunacağız.
2023 Lider Ülke Türkiye 
vizyonunun temel taşlarından 
biri olan AHİLİK sistemine 

verdiği katkılar başta olmak 
üzere, geleceğin AHİLERİ olan 
meslek liseli öğrencilerimizin 
gelişiminde büyük öneme 
sahip bu programı başlatan 
ve ısrarla sürdüren
Sayın Selçuk Bayraktar’a ve 
nezdinde tüm Teknofest ekibi-
ne teşekkür eder, İlçemizin ve 
Derneğimizin PROJE TAKIMI 
FARADAY’a başarılar dileriz” 
dedi.

AHiSiAD ViZYON 
PROJELERiNi TANITTI
Ahi Sanayici ve İş Adamları Derneği  (AHİSİAD) Kurtköy MSM Lounge'da yerel basınla 
bir araya geldi. Toplantıda '2023 Lider Ülke Türkiye' vizyonunda AHİSİAD'ın gerçekleş-
tireceği projeler, dernek bünyesinde yapılan çalışmalar hakkında bilgilendirme yapıldı

AHiSiAD TEKNOFEST PROJESi SPONSORU
Pendik Borsa İstanbul Metal Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Okul Müdürü, Müdür 
Yardımcıları ve proje takımı FARADAY öğrencileri; Ahi Sanayici ve İşadamları Derneği-
ni ziyaret ederek, AHİSİAD Genel Başkanı İbrahim Çam’a projelerini sundu

ORGANİZASYONUN spon-
sorluğunu Alpi Diş Has-
taneleri Kurucusu Murat 
Şahin üstlendi.
Yerel basın mensuplarının 
da ilgi göstererek katıl-
dığı toplantıda konuşan 
PENDEF Başkanı Ziya 
Öncan; "Öncelikle bize ev 
sahipliği yapan Alpi Diş 
Hastaneleri Kurucusu Mu-
rat Şahin Bey'e teşekkür 
ederiz. Birçok defa bizlere 
destek olarak, yanımızda 
durarak, aramıza katılarak 
kalbimizde özel bir yer 
oluşturan bu dostumuza 
tüm dernek üyelerimiz de 
müteşekkirdir.  
PENDEF olarak Türkiye'nin 
7 bölgesinden il dernekleri-
ni aynı çatı altında topla-
dık. Üye sayımız her geçen 
zaman  artıyor. Birçok sos-
yal sorumluluk projesinin 
altına imza atarak birlik ve 
beraberliğimizi pekiştiriyo-
ruz. Bugün de üye dernek 
yöneticilerimiz ile bir araya 
gelmenin mutluluğunu 
yaşıyoruz.
Faaliyetlerimize ara verme-

den  devam edeceğiz. Bu 
ülke için ne yapsak azdır" 
dedi.
Konuşma için kürsüye 
davet edilen Murat Şahin 
de; "Sivil toplum örgütle-
rimizin her biri bizim için 
çok önemli. PENDEF de 
birçok derneğin aynı çatı 
altında buluştuğu değerli 
bir federasyon. 
Alpi  Diş Hastaneleri olarak 
biz her zaman sizlere 
hizmet vermekten onur 
duyarız" dedi.

Murat Şahin konuşmasının 
sonunda, PENDEF üyele-
rine diş ile ilgili her türlü 
işlemler için daha önce  
%25  olarak belirlenen 
özel ıskontoyu bu toplantı 
vesilesi ile %40'a çıkardığı 
müjdesini verdi. Bu duyuru 
dernek yöneticileri tarafın-
dan da büyük memnuni-
yetle karşılandı.
Toplantı yemek ve tatlı 
ikramı, konuşmalar ve kar-
şılıklı sohbetlerden sonra 
toplu fotoğraf çekimi ile 
sona erdi.

ALPi DiŞ PENDEF’i AĞIRLADI
Pendik Dernekler Federasyonu (PENDEF) 
Divan Otel'de yemekli bir kaynaşma toplantısı  
gerçekleştirdi. Toplantıya  katılan dernek baş-
kanlarının kendilerini kısaca tanıttığı organi-
zasyon oldukça verimli geçti

PENDİK Belediyesinin 
Türk-Yunan Nüfus Mübade-
lesi’nin 100. yılı münase-
betiyle hazırladığı belgesel 
Atatürk Kültür Merkezi’nde 
gösterildi. 
“100. Yılında Mübadele 
ve Pendik” adlı belgesel-
de mübadele sırasında 
çekilen zorluklar, dramlar, 
hayata tutunma mücade-
leleri konuşmacılar ve 2. 
kuşak mübadiller tarafın-
dan anlatıldı.
Etkinliğe Kaymakam Dr. 
Hülya Kaya, konuşmacılar 
Prof. Dr. Kemal Arı ve Dr. 
Neval Konuk Halaçoğlu ile 
belgeselin yapımına des-
tek verenler ile 2. kuşak 

mübadiller katıldı. Fotoğraf 
sergisiyle başlayan etkin-
likte mübadillerin karada 
ve denizdeki zorlu yolculu-
ğu anlatıldı.

“100. yılında Mübadele ve 
Pendik” etkinliği için 50 
dakikalık bir belgesel ha-
zırlandı. Pendik Belediye-
sinin desteğiyle hazırlanan 
belgeselde mübadeleye 
giden süreç ve sonrasında 
yaşananlar bu kez 2. kuşak 
mübadillerin anlatımıyla 
konuklara aktarıldı.
Belgesel öncesinde söz 
alan Prof. Dr. Kemal Arı, 
mübadele sürecini ayrıntılı 
şekilde anlattı.

MÜBADELENiN 100. YILI
ETKiNLiKLERLE ANILDI

Pendik 

İtfaiyesi 
uzun yıllardan 
bu yana hizmet 
veren önemli 
kurumlarımızdan 
biri


